
 

Ředitel 

Základní školy a mateřské školy Proseč 

Vás zve  

do učebny fyziky na 

O VZDĚLÁVÁNÍ NA ZÁKLADNÍ ŠKOLE V PROSEČI 

 

Může škola připravit mladou generaci na uplatnění v životě? 

Mají se žáci stále „biflovat“ kvanta informací z minulosti?  

Nebo se mají učit předvídat a připravovat na to,  

jaký svět pravděpodobně bude? 

Jaký by měl být absolvent NAŠÍ ŠKOLY? 
Co by měl umět, jaké by měl mít znalosti, dovednosti ...? 

Co z toho učí a co je schopna naučit současná škola? 

 

Přijďte diskutovat o vzdělávání. 

Zapojte se do vytváření koncepce vzdělávání na naší základní škole. 

Podílejte se na vytvoření našeho nového smysluplného  

ŠKOLNÍHO VZDĚLÁVACÍHO PROGRAMU.  

 

 

  
 

 

 

 

 

 


